
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 27. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 90
Hvad er ministerens kommentar til artiklen ”Tandlæge viser lønseddel: Villig til at gå ned i 
løn for at få bedre priser” fra ekstrabladet.dk den 26. januar 2023, og vil ministeren i den 
forbindelse svare på, om ministeren mener, at
– de nuværende høje tandlægepriser er rimelige?
– det er let for patienter at gennemskue priser og behandlingsforslag og behandlingstil-

bud?
– det er normalt, at patienter søger flere forskellige tandlæger for at få behandlings-

forslag/behandlingstilbud med henblik på at overskue rimeligheden i de foreslåede 
behandlinger/priser?

– det frie marked har sikret borgerne bedre og billigere tandlægebehandling?
https://ekstrabladet.dk/nyheder/samfund/tandlaege-viser-loenseddel-villig-til-at-gaa-ned-i-
loen-for-bedre-priser/9602968

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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